
                                                             
 
Aan:   College van Burgemeester en Wethouders Hardinxveld-Giessendam. 
T.a.v.       De Gemeenteraad 
Van:   Fractie PvdA 
Datum:   10 mei 2023 
Betreft:   Artikel 12 RVO schriftelijk vragen  ‘Prestatieafspraken Hardinxveld-Giessendam 2023’  
 
Geacht College, 
 
Vraag 1.  
Is het juist dat de gemeente Hardinxveld-Giessendam op 14 maart 2023 de Regionale Realisatie 
Agenda (Woondeal) heeft ondertekend?  
 
Vraag 2. 
Klopt het dat er in de RRA is opgenomen dat ‘de ambitie is dat vanaf 2025 de programmering 
minimaal bestaat uit 2/3 betaalbare woningen, waarvan de helft door corporaties wordt gebouwd. 
 
Vraag 3.  
Bent u het met ons eens dat de helft van 2/3 uitkomt op 33,3 %? 
 
Vraag 4. 
Bent u het met ons eens dat in de Nationale Prestatie Afspraken staat vermeld dat de RRA 
(woondeals) leidend zijn voor het maken van de Lokale Prestatie Afspraken? 
 
Alvorens vraag 5 te stellen citeer ik eerst in cursief een gedeelte van pagina 5 uit de lokale 
prestatieafspraken Hardinxveld-Giessendam 2023. Onder de kop > Thema2: Beschikbaarheid 
Regel 6 en 7. >Eén van de doelstellingen/streven is dat twee derde in het betaalbaar segment 
wordt gerealiseerd, waarvan 30% sociale huurwoningen.< 
 
Vraag 5. 
Bent u het met ons eens dat 30% van twee derde geheel iets anders is dan de helft van twee derde? 
 
Vraag 6. 
Is het juist dat 30% van twee derde in feite uitkomt op nog net geen 20% sociale huurwoningen? 
 
Vraag 7. 
Bent u het met ons eens dat met de tekst in de lokale prestatie afspraken (30%van twee derde) 
geen recht wordt gedaan aan de (helft van twee derde) vermeld in de regionale woondeal (RRA). 
 
Vraag 8. 
Is er sprake van een fout in de tekst van de lokale prestatieafspraken? 
 
 



Vraag 9. 
Bent u het met ons eens dat met het ondertekenen van de RRA woondeal en de lokale 
prestatieafspraken de gemeente zich hieraan heeft gecommitteerd? 
 
Vraag 10. 
Is het juist dat de tekst betreffende het percentage te bouwen sociale huurwoningen in  
bovengenoemde afspraken haaks op elkaar staan? 
 
Met vriendelijke groet, 
namens de PvdA-fractie, Gert Maas 
 
 
 
 

 

 


